
Referat 

Fra møte i Utredningsutvalget for ny kommunereform 

Tirsdag 1 mars 2016 kl 14.30 

Samtlige møtte unntatt Ungdomsrådets representant som hadde meldt forfall. 

Ordføreren orienterte om hvordan det sålangt hadde gått i møtene med de andre kommunene 

om arbeidet med intensjonsavtaler. 

Ordføreren konstaterte at kommunene hadde mottatt lite aksept/forståelse for ønsket om 

kommunedelsutvalg. I stedet for dette fikk Flatanger mer gehør for et alternativ knyttet til 

næring/utvikling: 

En kystutviklingssatsning med eget sekretariat. Totalt skulle det bli 5 – fem- utvalg med politisk 

formål. Utredn.utv. diskuterte fortløpende disse tema etter hvert som ordføreren redegjorde. 

Utredn.utv. kvitterte ut dette. Men dette er ikke konkretisert nok ennå. 

Funksjonaliteten i en ny kommuneorg. ble diskutert.  Hvor mange kan vi klare å fortsette med 

her i Flatanger? 

Det er ønskelig å knytte en ny næringsfunksjon i ny org. til ordfører og rådm.funksjonene. Dette må 

konkretiseres nærmere. 

Forholdet til ansatte ble drøftet. Dette er en viktig del av arbeidet. Rådmannen avholder 

informasjonsmøte med de tillitsvalgte representert ved de som deltar i utredn.utv.. 

Styringsgruppa for arb. med intensjonsavtalene har et forberedt opplegg for det kommende møtet 

med de andre kommunene på Jægtvolden 3. og 4. mars. 

Ordføreren gikk gjennom programmet for samfunnsutviklingsrollen på Jægtvolden spesielt. 

Tema 5 bru Jøa og Sitter-Lauvsnes ble drøftet. Fosenvegen (Kyststamvegen) ble her brakt opp ift å 

få kostnadsberegnet veg til Namsos over Hoddøya. 

 

Møtet slutt kl 16.00. 

 

  


